
Koszalin, dnia 7 lutego 2024 r.  

OA-I-1.0003.5.2024.MK 

 

Pan 

TOMASZ BERNACKI  

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 25 stycznia 2024 r. 

w sprawie dróg gruntowych informuję:  

 

1) w jakim terminie zakończy Pan remont tych nawierzchni? 

 

Ponownie wyjaśniam, iż wykonywanie remontów nawierzchni gruntowych jest uzależnione od 

wystąpienia odpowiednich warunków pogodowych a przede wszystkim związanego z tym tempa 

wysychania nawierzchni.  

W związku z powyższym termin zakończenia tych prac uzależniony jest w głównej mierze od 

warunków pogodowych występujących w danym roku. Dodatkowo zwracam uwagę, że występujące 

w ostatnim czasie warunki pogodowe (jesienno-zimowe) charakteryzują się jednymi z najwyższych 

wskaźników nawilgocenia gruntu jakie nie występowały od wielu lat. Jeżeli taki stan utrzyma się w okresie 

wiosennym, tegoroczne remonty mogą się znacznie opóźnić w porównaniu z latami poprzednimi.  

 

2) ile przeznaczył  Pan pieniędzy na wyrównywanie nawierzchni gruntowych w naszym 

mieście w budżecie Miasta Koszalina na rok 2024? 

 

 

Dotychczasowa umowa oraz postępowanie prowadzone na zawarcie kolejnej umowy przewiduje 

łącznie na rok 2024 kwotę 800 tys. zł brutto. Ponieważ nawierzchnie gruntowe są z natury nawierzchniami 

nietrwałymi jedynym sposobem zmiany tego stanu jest budowa nawierzchni trwałych.  

W ramach poprawy stanu nawierzchni na drogach gruntowych prowadzony jest tzw. „program 

płytowy”, polegający na budowie nawierzchni z płyt drogowych. Program realizowany jest 

w uzgodnieniu z Radami Osiedli, które przedstawiają propozycje ulic oraz kolejność w jakiej mają być 

one realizowane. 

 

 

Prezydent Miasta Koszalina  

        Piotr Jedliński 

               (dokument opatrzony kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  

 


